
Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu  12 stycznia 2011 r. 

   
 
1. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt planu pracy komisji na rok 2011. 

                                             (10 za, przy 1 wstrzymującym się) 
 
2. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie rocznego programu     
współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami     
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011. 

                                             (10 za, przy 1 wstrzymującym się) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 26 stycznia 2011 r. 

   
 
1. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie zmian w statucie     
Zespołu Opieki Zdrowotnej. 

                                             (12 za - jednogłośnie) 
 
2. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały rady w sprawie zatwierdzenia                       
i przyjęcia do realizacji projektu pt: Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania    
uczniów klas I-III szkół podstawowych” w ramach Programu operacyjnego Kapitał Ludzki; 

                                           (12 za - jednogłośnie) 
 
3. Komisja typuje przedstawicieli komisji do Rady Sportu w osobach radnych: 
    1/ Piotr Budnik; 
    2/ Jerzy Klajn; 
    3/ Dariusz Krzemiński 
                                                                                       (za 11, wstrzymało się 2) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 11 lutego 2011 r. 

 
 
1. Komisja przeprowadziła wizję lokalną w szkołach podstawowych w Gorzanowie i Starym 
Waliszowie – prowadzonych przez stowarzyszenia. 
                                            
 
2. Komisja nie przyjęła wniosku radnego Mieczysława Kamińskiego o przesunięcie 
opiniowania projektów uchwał w sprawie zamiaru likwidacji szkół podstawowych na termin 
późniejszy 

                                           (za 2, przeciwnych 13) 
 
3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Długopolu Dolnym 

                                                                                                            (za 12, przeciwnych 2) 
 
4. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Pławnicy 

                                                                                                            (za 12, przeciwnych 2) 
 
5. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Starej Łomnicy 

                                                                                 (za 11, przeciwnych 2, wstrzymał się 1) 
 
6. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Wilkanowie 

                                                                                                            (za 12, przeciwnych 2) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 21 lutego 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 11 lutego br.  

                                                                                                            (za 12 - jednogłośnie) 
 
2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie określenia 
wymagań dla przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia lub zmianę 
posiadanego zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
oraz na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

                                                                                                            (za 12 - jednogłośnie) 
 
3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia górnych 
stawek za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

                                                                                                        (za 11, wstrzymało się 2) 
 
4. Komisja przyjmuje wniosek burmistrza o rozpatrzenie na posiedzeniu w dniu 25 lutego br. 
(przed sesją rady) projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie wniesienia skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego z dnia 7 lutego 2011 r. znak: NK –  
N.4131.65.2011.JK8-2, bądź też projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu 
cmentarza komunalnego w Bystrzycy Kłodzkiej. 

                                                                                                            (za 13 - jednogłośnie) 
 
5. Komisja w związku z wnioskiem burmistrza o wycofanie z porządku obrad – nie opiniowała 
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków gminnego zespołu interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy                  
w rodzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 
                                                                                                            
6. Komisja bez uwag przyjmuje sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznego za 
rok 2010 

                                                                                                            (za 13 - jednogłośnie) 
 
7. Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę. 
 
8. Komisja popiera treść apelu do p. Andrzeja Seremeta – Prokuratora Generalnego o nie 
likwidowanie Prokuratury Rejonowej w Bystrzycy Kłodzkiej. 

                                                                                      (za 13 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 25 lutego 2011 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 21 lutego br.  

                                                                                                            (za 12 - jednogłośnie) 
 
2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wniesienia skargi 
na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego z dnia 7 lutego 2011 r. znak: NK – 
N.4131.65.2011.JK8-2; 

                                                                                                        (za 10, wstrzymało się 2) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 30 marca 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 25 lutego  
2011 r. 

(13 za, jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację w spawie przedstawionego kalendarza imprez kulturalnych, 
turystycznych i sportowych Gminy na 2011 r. 

(10 za, przy 3 wstrzymujących się) 
 
3. Komisja przyjęła informację w sprawie promocji gminy – tj. założenia i harmonogram     
planowanych działań oraz formy współpracy partnerskiej w roku 2011. 

(11 za, przy 2 wstrzymujących się) 
 
4. Komisja wnioskuje do Rady Miejskiej o powołanie Rady Społecznej przy Zespole     
Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej w następującym składzie: 
 

1/ Renata Surma – Przewodnicząca Rady Społecznej – Burmistrz Bystrzycy Kłodzkiej, 
2/ Sebastian Grzyb – Członek Rady Społecznej – przedstawiciel Wojewody, 
3/ Andrzej Wziątek – Członek Rady Społecznej – radny Rady Miejskiej, 
4/ Jerzy Klajn – Członek Rady Społecznej – radny Rady Miejskiej, 
5/ Władysława Płoch – Członek Rady Społecznej – radna Rady Miejskiej, 
6/ Ewa Matys – Członek Rady Społecznej – radna Rady Miejskiej. 

 
Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie powołania Rady 
Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Bystrzycy Kłodzkiej w ww. składzie osobowym. 

(13 za, jednogłośnie) 
 

5. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zmiany  uchwały         
w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Orlik 2012” w Bystrzycy 
Kłodzkiej.  

(11 za, przy 2 wstrzymujących się) 
 
6. Komisja opiniuje pozytywnie wniosek p. Grzegorza Matusika z Pośrednictwa 
ubezpieczeniowego Agencji PZU SĄ w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie ustawienia tablicy przy 
ul. Wojska Polskiego, zawierającej dane oraz logo firmy PZU SĄ, zgodnie z przedłożonym 
wnioskiem. 

(13 za, jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  
z posiedzenia w dniu 14 kwietnia 2011 r. 

 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 30 marca 2011   

(14 za, jednogłośnie) 
 

2. Komisja analizując materiały przedłożone przez Prokuraturę Rejonową, Komendę 
Powiatową Państwowej Straży Pożarnej, Straż Miejską oraz Komisariat Policji w Bystrzycy 
Kłodzkiej dotyczące stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy, 
wnioskuje do Burmistrza o zarezerwowanie w przyszłorocznym budżecie Gminy środków 
finansowych pozwalających na zapewnienie odbioru obrazu kamer monitorujących centrum 
miasta przez Komendę Policji w Bystrzycy Kłodzkiej.       

(13 za, jednogłośnie) 
 
3. Komisja przyjęła informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie Gminy. 

 (13 za, przy 1 wstrzymujących się) 
 
4. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji 
Szkoły Podstawowej w Pławnicy. 

(10 za, przy 3 przeciwnych) 
 

5. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji 
Szkoły Podstawowej w Starej Łomnicy.  

(11 za, przy 2 przeciwnych) 
 
6. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie likwidacji 
Szkoły Podstawowej w Długopolu Dolnym. 

(11 za, przy 2 przeciwnych) 
 

7. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej o zamianie uchwały w sprawie 
regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Orlik 2012” w Bystrzycy Kłodzkiej              
z uwzględnieniem następujących poprawek: 
„§2 otrzymuje brzmienie: 
§2. 1. Boiska są czynne w miesiącu marcu każdego roku kalendarzowego w następujących  
          terminach: 

a) zajęcia szkolne dla uczniów z terenu Gminy: 
poniedziałek – piątek w godz. 10.00-14.00 

b) boisko dostępne dla zainteresowanych z terenu Gminy: 
poniedziałek – piątek w godz. 14.00-18.00 

2. Boiska są czynne w miesiącu kwietniu każdego roku w następujących terminach: 
a) zajęcia szkolne dla uczniów z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 10.00-15.00 
b) boisko dostępne dla zainteresowanych z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 15.00-21.00 
sobota, niedziela w godz. 12.00-21.00 

3. Boiska są czynne w miesiącach od maja do sierpnia każdego roku w następujących  
    terminach: 

a) zajęcia szkolne dla uczniów z terenu Gminy: 
poniedziałek – piątek w godz. 10.00-15.00 

b) boisko dostępne dla zainteresowanych z terenu Gminy: 
poniedziałek – piątek w godz. 15.00-22.00 
sobota   w godz. 13.00-22.00 
niedziela   w godz. 14.00-21.00 

 
 



-     2     - 
 

4. Boiska są czynne w miesiącach wrześniu każdego roku w następujących terminach: 
a) zajęcia szkolne dla uczniów z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 8.00-15.00 
b) boisko dostępne dla zainteresowanych z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 15.00-21.00 
sobota   w godz. 11.00-21.00 
niedziela   w godz. 14.00-20.00 

5. Boiska są czynne w miesiącach październiku każdego roku w następujących terminach: 
a) zajęcia szkolne dla uczniów z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 10.00-15.00 
c) boisko dostępne dla zainteresowanych z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 15.00-18.00 
sobota, niedziela w godz. 12.00-18.00 

6. Boiska są czynne w miesiącach listopadzie każdego roku w następujących terminach: 
b) zajęcia szkolne dla uczniów z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 10.00-14.00 
d) boisko dostępne dla zainteresowanych z terenu Gminy: 

poniedziałek – piątek w godz. 14.00-18.00 
(9 za, jednogłośnie) 

 
8. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie określenia 
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz warunków jego funkcjonowania. 

(8 za, 1 wstrzymującym się) 
 

9. Radny Mieczysław Kamiński zgłosił wniosek aby w kolejnym posiedzeniu Komisji odwiedzić 
bystrzyckie podziemia.  

(9 za, jednogłośnie) 
 

 
 

 
 

 
 

 
  

 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 17 maja 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 14 kwietnia br.  

                                                                                                            (za 13 - jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację z realizacji wniosków Komisji za rok 2010. 

(10 za, przy 1 wstrzymującym się) 
 
3. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie           
ustalenia wysokości opłat za świadczenia dodatkowe przedszkoli publicznych. 

                                                                                          (za 9, przy 1 wstrzymującym się) 
 
4. Komisja przyjęła informację przedstawioną przez Panią Grażynę Wachowską –           
Szubę – Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie 
funkcjonowania MGOK, WDK i świetlic wiejskich. 

                                                                                                        (za 7 - jednogłośnie) 
 
5. Komisja wnioskuje do Burmistrza o utworzenie muzeum izby pamięci kresów             
wschodnich „tarnowiczan” w Wiejskim Ośrodku Kultury w Nowym Waliszowie. 

                                                                                                        (za 8 - jednogłośnie) 
 
6. Komisja przyjęła informację na temat zajęć pozalekcyjnych w jednostkach           
oświatowych w Gminie Bystrzyca Kłodzka w roku szkolnym 2010/2011. 

                                                                                                        (za 7 - jednogłośnie) 
 
7. Komisja przyjęła informację przedstawioną przez Panią Małgorzatę Kuchejdę –           
Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie dożywiania dzieci. 

                                                                                                         (za 7 - jednogłośnie) 
 
8. Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za  rok 2010 w części będącej 
zakresem działania komisji. 

(8 za, przy 1 wstrzymującym się) 
      
9. Komisja wnioskuje do Burmistrza o zabezpieczenie środków w tegorocznym           
budżecie na pokrycie kosztów przeniesienia malowideł ściennych z bramy na Placu Wolności 
4 do pomieszczeń Ratusza. 

  (8 za - jednogłośnie) 
      
10.  Komisja wnioskuje do Burmistrza aby wypracowany zysk instytucji kultury Muzeum 
Filumenistyczne w Bystrzycy Kłodzkiej za rok 2010 w kwocie 565,37 zł został przeznaczony na 
zakup eksponatów.   

  (8 za - jednogłośnie) 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 29 czerwca 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 17 maja br.  

                                                                                                            (10 za - jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację dotyczącą programu zagospodarowania czasu wolnego dla 
dzieci i młodzieży (organizacja wypoczynku letniego) oraz funkcjonowania instytucji kultury w 
gminie przedstawioną przez Miejsko Gminny Ośrodek Kultury, Muzeum Filumenistyczne, 
Związek  Harcerstwa Polskiego, Ośrodek Pomocy Społecznej, Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, 
Bibliotekę Publiczną w Bystrzycy Kłodzkiej. 

(10 za – jednogłośnie) 
  
3. Komisja wnioskuje do Burmistrza o wykonanie podjazdu dla osób         
niepełnosprawnych na odcinku (schodach) łączących drogę Rycerską z Międzyleśną                      
w Bystrzycy Kłodzkiej. 

(3 za, przy 2 przeciwnych i 1 wstrzymującym się) 
 
4. Komisja widzi za zasadne, aby w budżecie Gminy na rok 2012 przeznaczyć środki 
finansowe na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami z terenu naszej Gminy. 

(11 za, jednogłośnie) 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 11 lipca 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 29 czerwca br.  

                                                                                                            (11 za - jednogłośnie) 
 
2. Komisja po przeanalizowaniu informacji przedstawionej na piśmie w sprawie  ochrony 
zabytków w gminie Bystrzyca Kłodzka i uzyskaniu  dodatkowych wyjaśnień od Pani Pauliny 
Siek – Skarbowskiej – Kierownika Wydziału Urbanistyki i Planowania UMiG, wnioskuje do 
Burmistrza o przedłożenie sprawozdania zawierającego pełne informacje o realizowanych 
działaniach remontowych związanych z ochroną zabytków na terenie gminy ze wskazaniem 
kosztów  i wysokości pozyskanych środków.   

(11 za – jednogłośnie) 
  
3. Komisja wnioskuje do Burmistrza o zabezpieczenie środków w przyszłorocznym           
budżecie gminy na realizację niezrealizowanych wniosków Komisji z roku 2010, tj.           
zadań związanych z ochroną zabytków tj. 
1/ zakup nowych eksponatów i renowację (odnowę) posiadanych historycznych               

zabytków (eksponatów); 
2/    przeprowadzenie renowacji figurki Maryjnej umieszczonej w niszy budynku przy ul. Okrzei    

28; 
3/ przeprowadzenie renowacji figurki umieszczonej w narożu budynku przy ul.             

Sienkiewicza 1 oraz wykonanie elewacji tego budynku. 
(11 za, przy 2 wstrzymującym się) 

 
4. Komisja po zapoznaniu się ze stanowiskiem RODZINNEGO OGRODU DZIAŁKOWEGO 
„ŚNIEŻNIK” z Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie kosztów odbioru wygenerowanych odpadów z 
terenu ogródków działkowych na podstawie obowiązującego regulaminu utrzymania czystości 
i porządku z dnia 29 grudnia 2009 r., widzi za zasadne aby przedstawiciele zarządu ROD 
udali się bezpośrednio do Zakładu Usług Komunalnych celem wypracowania wspólnego 
stanowiska i podpisania umowy na wywóz nieczystości.   
 
5. Komisja na kolejnym posiedzeniu z udziałem przedstawiciela Powiatowej Stacji           
Sanitarno Epidemiologicznej w Kłodzku dokona analizy i oceny stanu bezpieczeństwa 
sanitarnego na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka za rok 2010.   

(7 za, przy 2 przeciwnych i 1 wstrzymującym się) 
 
6. Komisja przeprowadziła wizję bystrzyckich podziemi i wnioskuje do Burmistrza aby 
rozpocząć dalsze prace związane z remontem podziemnych tras turystycznych                                  
i uwzględnić zadanie do realizacji w planie kadencyjnym.  

(9 za, przy 3 wstrzymujących się) 
 
 
 
 

 
  
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 27  lipca 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 11 lipca 2011 r. 

(za 13 - jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację przedstawioną przez Panią Teresę Józefiak – Dyrektora 
Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego w Kłodzku na temat oceny stanu 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Gminy Bystrzyca  Kłodzka.  

                                                                                                             (za 13 - jednogłośnie) 
 
3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie regulaminu 
korzystania z placów zabaw zlokalizowanych na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka, po 
przedłożeniu wykazu placów zabaw objętych tym regulaminem. 

(za 12 – jednogłośnie) 
 
4. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za świadczenia dodatkowe przedszkoli publicznych. 

(za 13 – jednogłośnie) 
 
5. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały o powołaniu zespołu ds. opiniowania 
kandydatów na ławników. 

(za 13 – jednogłośnie) 
 

6. Komisja po zapoznaniu się z pismem i wysłuchaniu stanowiska  p. Aleksandry Franckiewicz  
zam.  przy ul. Wojska Polskiego w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie możliwości zmiany miejsca 
zamieszkania, widzi za zasadne aby p. Franckiewicz założyła podanie do Wydziału GKM - 
UMiG w Bystrzycy Kł. w celu zamiany mieszkania. 

 (za 13 – jednogłośnie) 
 
7. Komisja odstępuje od wydania opinii do przedłożonego wniosku przez Polski Związek 
Emerytów, Rencistów i Inwalidów, Zarząd Oddziału Okręgowego w Wałbrzychu z dnia 27 
czerwca 2011 r. do czasu przedłożenia Radzie Miejskiej formalnego wniosku jaki wpłynął w 
sprawie przyznania medalu dla p. Bronisławy Garańczuk, będącej Członkiem Zarządu 
Okręgowego PZERiI. 

(za 13 – jednogłośnie) 
 
 

  
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 23 września 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 27  lipca 2011   

(12 za  - jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację z wykonania budżetu Gminy  za I półrocze 2011 r. w zakresie 
działania Komisji  

                                                                                          (11 za, przy 1 wstrzymującym się) 
 
3. Komisja zapoznała się z pismem mieszkańców wsi Ponikwa  w sprawie likwidacji sklepu 
wiejskiego.  
Komisja przyjęła informację Burmistrza mówiącą o tym, iż wypowiedzenie umowy najmu lokalu 
w którym prowadzony jest sklep jest uwarunkowane podpisaniem aneksu do umowy z nowymi 
stawkami czynszu dzierżawnego. 

 (12 za  – jednogłośnie) 
 
4. Komisja dokona analizy projektu rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca Kłodzka 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2012 na kolejnym posiedzeniu komisji tj w dniu 28.09.2011r.   

(11 za  – jednogłośnie) 
 
5. Komisja przyjęła sprawozdanie z realizacji działań związanych z ochroną zabytków na 
terenie miasta i gminy Bystrzyca Kłodzka (tj. społeczni opiekunowie, finansowanie z budżetu 
gminy, możliwości finansowania z innych źródeł). 

(12 za – jednogłośnie) 
 

6. Komisja zapoznała się z treścią złożonego w dniu 08.09.2011 r. pisma w sprawie   
przywrócenia balustrady z żelaznych krat na Placu Wolności i przyjęła stanowisko 
Burmistrza mówiące o tym, że na „podwyższeniu” zostanie umieszczony oryginalny fragment 
balustrady wykonany przez  Pana Liwacza, zaś pozostała część balustrady będzie odtworzona 
na wzór oryginału, oraz będzie umieszczona tablica upamiętniająca twórczość Pana Liwacza.” 
 
7. Komisja  przyjęła wniosek zgłoszony przez p. Jerzego Klajna dotyczący wyjazdu       
członków Komisji na „Pasterskie Skały”.  

(9 za, 2 przeciwnych, 1 wstrzymujący się) 
 

   
 

  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 28 września 2011 r. 

   
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 23  września 
2011 r. 

(8 za  - jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów w roku szkolnym 
2010/2011 w oparciu o przedłożony na piśmie materiał i uzyskaniu dodatkowych informacji 
przez Panią Burmistrz, Kierownika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych oraz Dyrektorów 
placówek oświatowych. 

                                                                                          (8 za, jednogłośnie) 
 
3. Komisja przyjęła informację dotyczącą przygotowania jednostek oświaty do nowego roku 
szkolnego, w tym dowóz dzieci do szkół w oparciu o przedłożony na piśmie materiał                         
i uzyskaniu dodatkowych informacji przez panią Burmistrz, Kierownika Wydziału Edukacji                      
i Spraw Społecznych oraz Dyrektorów placówek oświatowych.  

                                                                                          (8 za, jednogłośnie) 
 

4. Komisja dokonała analizy projektu rocznego programu współpracy Gminy Bystrzyca 
Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2012 i wnioskuje do Burmistrza aby przed podjęciem uchwały przedłożyć 
informację kto podejmuje ostateczną decyzję przy podziale środków finansowych w gminie 
miejskiej Wrocław. 

(6 za  – jednogłośnie) 
 

5. Komisja ustaliła terminy Komisji wyjazdowej: 
    1/ na Pasterskie Skały na dzień 4 października 2011 r. na godz. 1500 
    2/ do Wójtowic na dzień 14 października  2011 r. na godz. 1500 

 
7. Komisja  wnioskuje do Burmistrza o zabezpieczenie środków w budżecie na 2012 r.       
na wznowienie  druku książki o zabytkach Bystrzycy Kłodzkiej.   

(6 za - jednogłośnie) 
 

   
 

  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia wyjazdowego w dniu 4 października 2011 r. 

   
 
Komisja odbyła wizję w miejscowościach:  w Marianówce, Idzikowie (Ośrodek Zdrowia) oraz 
na Pasterskich Skałach w Idzikowie.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 14 października  2011 r. 

   
 
Komisja odbyła wizję lokalną w miejscowości Wójtowice dotyczącą realizacji zadań przez 
Stowarzyszenie „Wójtowice – Powrót do Przyszłości”.  
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 24 października 2011 r.   

 
 
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 28  września 
2011 r.                                                                    

 (7 za  - jednogłośnie) 
 
2. Komisja przyjęła informację z działalności zespołu ds. rehabilitacji zawodowej                       
i społecznej osób niepełnosprawnych w zakresie udzielonych dofinansowań ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przedstawioną przez Pana 
Krzysztofa Popiela – Kierownika Zespołu ds. rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych  z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kłodzku.  

                                                                                          (8 za - jednogłośnie) 
 
3. Komisja przyjęła informację z działań Ośrodka Pomocy Społecznej na rzecz osób 
niepełnosprawnych w Bystrzycy Kłodzkiej przedstawioną przez Panią Małgorzatę Kuchejdę – 
Kierownika Ośrodka.  

(7 za  – jednogłośnie) 
 
4. Komisja przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bystrzyca 
Kłodzka za rok szkolny 2010 – 2011 przedstawioną przez Panią Beatę Hucaluk – Szpanier – 
Z-cę Burmistrza.  

(7 za  – jednogłośnie) 
 

5. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zamiaru 
utworzenia Zespołu Szkół w Wilkanowie. 

(7 za  – jednogłośnie) 
 

6. Komisja analizując pismo od Miejsko Gminnego Koła Pszczelarzy w Bystrzycy Kłodzkiej 
(złożone w dniu 30.09.2011r.) dotyczące wsparcia organizacyjnego i finansowego                          
organizacji jubileuszu Zarządu Koła, wnioskuje do Burmistrza o nieodpłatne wypożyczenie 
sceny pod warunkiem, że Koło Pszczelarzy opłaci osoby do jej obsługi  (tj. montażu                          
i demontażu).   

 (6 za, przy 1 wstrzymujący się) 
 

7. Komisja zapoznała się z treścią pisma p. Edwarda Kuli, złożonego w dniu                 
06.10.2011 r. w sprawie regulaminu placów zabaw.  
Komisja nie wypracowała żadnego stanowiska i podjęła decyzję aby sprawę rozpatrzyć na 
kolejnym posiedzeniu. 
  
8. Komisja zapoznała się z treścią pisma złożonego w dniu 03.10.2011 r. przez                       
p. Nikodema Kaszyńskiego w sprawie przydziału  mieszkania w miejscowości Idzików              
i przyjęła stanowisko Burmistrza mówiące o możliwości dokonania zamiany lokalu 
mieszkalnego w Idzikowie na lokal mieszkalny w Bystrzycy Kłodzkiej.                                                                          

(7 za – jednogłośnie) 
   
 
 
 

 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 23 listopada 2011 r.   

 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu                               
24 października 2011 r.                                                                  

   (14 za  - jednogłośnie) 
 
2. Komisja po dokonaniu prezentacji projektu pn.  „Otwarcie Nysy Kłodzkiej dla polsko-          
czeskiej turystyki wodnej – I etap” i przedłożeniu dodatkowych wyjaśnień przez autora           
projektu – p. Łukasza Szkudlarka, bez uwag przyjęła projekt do dalszej jego realizacji.    

(14 za  - jednogłośnie) 
 
3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie rocznego programu           
współpracy  Gminy Bystrzyca Kłodzka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami           
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012, wraz ze zgłoszonymi            
autopoprawkami, polegającymi na tym, aby: 
1/  w § 5, w ustępie 3, pkt 1 dodać litery: 
     a) „f” o brzmieniu: „ wspieranie działań na rzecz rehabilitacji kobiet po leczeniu raka piersi”  
               b) „g” o brzmieniu: „wspieranie działań na rzecz profilaktyki raka piersi” 
2/ § 22 ust. 1 brzmiał następująco: 
     „Wysokość środków finansowych planowanych na realizację zadań zawartych w               

Rocznym programie współpracy określa uchwała budżetowa Gminy Bystrzyca               
Kłodzka na rok 2012; środki zarezerwowane na realizację Programu na 2012 rok               
wynoszą 327 000 zł.” 

(14 za  - jednogłośnie) 
 

4. Komisja przyjęła informacje przedstawioną przez p. Czesławę Żebrowską –           
Kierownika Centrum Integracji Społecznej dotyczącą realizacja programu reintegracji           
zawodowej i społecznej w Centrum Integracji Społecznej. 

(14 za  - jednogłośnie) 
 
5. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w  sprawie Gminnego Programu           
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata           
2010-2015. 

(11 za  - jednogłośnie) 
 

6. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w  sprawie Gminnego Programu           
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii na           
rok 2012.  

(11 za  - jednogłośnie) 
 

7. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w  sprawie utworzenia Środowiskowego           
Domu Samopomocy w Bystrzycy Kłodzkiej.  

(11 za  - jednogłośnie) 
 

8. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie           
porozumienia pomiędzy Gminą Bystrzyca Kłodzka i Gminą Kłodzko dotyczącego           
świadczenia pomocy mieszkańcom Gminy Kłodzko przez Środowiskowy Dom          
Samopomocy w Bystrzycy Kłodzkiej; 

 (11 za  - jednogłośnie) 
 

9.  Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie          
porozumienia pomiędzy Gminą Bystrzyca Kłodzka i Gminą Miejską Kłodzko dotyczącego         
świadczenia pomocy mieszkańcom Gminy Miejskiej przez Środowiskowy Dom         
Samopomocy w Bystrzycy Kłodzkiej.  

  (11 za  - jednogłośnie) 
 



-    2     - 

  
 

10. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały budżetowej Gminy Bystrzyca na         
rok 2012 w działach budżetu będących zakresem działania komisji.  

(12 za, przy 1 wstrzymującym się) 
 

11. Komisja zapoznała się z treścią pisma z dnia 15.11.2011 r., złożonego przez Polskie 
Towarzystwo Turystyczno – Krajoznawcze w Międzygórzu w sprawie udzielenia pomocy w 
realizacji przedsięwzięć rowerowych na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka. 
Komisja wskazuje, że wnioski o wsparcie finansowe do uwzględniania w projekcie budżetu na 
2012 r. składane są w ustawowym terminie do 30 września roku poprzedzającego rok 
budżetowy. 
Z uwagi na nie dotrzymanie terminu przez wnioskodawcę, Komisja wnioskuje do Burmistrza 
o rozważenie możliwości przyznania pomocy materialnej w postaci ufundowania nagród 
podczas organizacji imprez rowerowych.  

   (11 za  - jednogłośnie) 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wnioski Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z posiedzenia w dniu 27 grudnia 2011 r.   

 
 
1. Komisja bez uwag przyjęła treść wniosków z ostatniego posiedzenia w dniu 23 listopada 
2011 r.                                                                  

   (13 za  - jednogłośnie) 
 
2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie utworzenia           
Zespołu Szkół w Wilkanowie.  

(13 za  - jednogłośnie) 
 
       

 


